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Tisztelt Elnök úr!

Az Erdélyi Magyar Néppárt Erdély-szerte tisztségben lévő több száz tanácsosa által is arra törekszik,
hogy értékteremtő és értékmegőrző munkát  végezve,  a  helyi  közösséget  szolgálva,  megfelelő
életkörülményeket biztosítson a szülőföldjén boldogulni igyekvő magyar közösségnek. E tekintetben
munkánk legalább kétpólusú: egyrészt mindent megteszünk annak érdekében, hogy településeink
a fejlesztések tekintetében is európai színvonalúvá váljanak, a tervezett beruházások minőségi
megvalósulása ne csak ígéret legyen, másrészt erdélyi magyar identitásunk szimbolikus tereit is
igyekszünk megvédeni és kiszélesíteni. Ez utóbbihoz tartoznak a szimbólumhasználatra és nemzeti
ünnepeink  méltó  megtartására  vonatkozó  kezdeményezéseink.  Sajnálattal  kell  azonban
tapasztaljuk, hogy e téren ismételten nem a román féllel kell megküzdenünk, hanem az RMDSZ
helyi tanácsosai akadályozzák munkánkat.

Mint  arról  bizonyára Ön is  értesült,  Márton Irma, koronkai  tanácsosunk,  három másik (román)
tanácsostársával közösen – a 7119/14.12.2017-es számú határozattervezetben – kezdeményezte a
március 15-i nemzeti ünnepünk méltó megtartását. A javaslatot 2018. február 19-én napirendre is
tűzte  Koronka  helyi  tanácsa,  a  megvitatást  követően  pedig  szavazásra  bocsájtották.  Néppárti
tanácsosunk, a PNL két tanácsosa, valamint a PSD és az UNPRE egy-egy képviselője támogatta a
kezdeményezést, az RMDSZ képviselői – akik egyébként többséget alkotnak a tanácsban – közül
hárman  tartózkodtak,  öten  pedig  ellene  szavaztak.  Az  RMDSZ-es  voksok  következtében  a
kezdeményezés elbukott.

Úgy gondolom, az RMDSZ helyi és megyei szervezete magyarázattal és bocsánatkéréssel tartozik a
kialakult helyzet miatt.  Továbbá arra is kíváncsiak vagyunk, milyen megfontolásból igyekeznek
ellehetetleníteni  az  RMDSZ helyi  tanácsosai  a  március  15-i  ünnepséget,  miközben  semmilyen
ésszerű érvet nem tudunk elképzelni arra vonatkozóan, hogy magyar nemzetiségű képviselők miért
szavaznának  egy  ilyen  kezdeményezés  ellen.  Ismerve  az  RMDSZ helyi  tanácsosainak  magyar
ügyekhez való hozzáállását, mégsem csodálkozhatunk: jól emlékszünk még arra az esetre, amikor
koronkai tanácsosaik a kétnyelvű utcanévtáblákról szóló kezdeményezést szavazták le – joggal
kiváltva a helyi  és erdélyi  közvélemény felháborodását.  Akkor abban reménykedtünk, egyszeri
esetről  van  szó,  a  legutóbbi  történések  azonban  bebizonyították:  koronkai  tanácsosaik
következetesen  szavaznak  a  helyi  magyar  közösség  ellen.

Ez  úton  is  arra  kérem,  hogy  az  RMDSZ  megyei  szervezetének  vezetőjeként,  indítson  belső
vizsgálatot,  s  tegyen meg mindent annak érdekében,  hogy soha többé ne fordulhasson elő a
mostanihoz  hasonló  eset!  Hasson  oda,  hogy  az  RMDSZ helyi  tanácsosai  felülemelkedjenek  a
pártpolitikai csatározásokon, s ne engedje, hogy egy teljes magyar közösség és nemzeti ünnepünk
méltósága szenvedje el néhány helyi képviselőjük szűklátókörűségét!

Bízom benne, hogy kérésem megértésre talál!



Tisztelettel,

László György,

az Erdélyi Magyar Néppárt Maros megyei elnöke

Marosvásárhely, 2018. február 21.
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